
 

 

 
Generalforsamling 23.02.2023 

 

 
1. Velkomst ved bestyrelsesmedlem Karen Fogh og valg af ordstyrer 

Lars valgt som ordstyrer 

Lovligt indkaldt til generalforsamling 

 

2. Beretning ved Karen Fogh, for formand Rikke Vendelboe 

• Der fortælles om en populær børnehave, med lange ventelister. Corona har ikke i 2022 fyldt 

på samme vis som de seneste 2 år.  

• Der har gennem året været afholdt fastelavn på Rydhave slots efterskole og en 

bedsteforældredag med besøg af knap 100 bedsteforældre, det glæder vi os over at det har 

været muligt igen at invitere til sociale arrangementer.  

• Der er lavet en aftale med Margrethe Reedtz skolen om lån af deres busser hver 2. uge, så 

blå og gul gruppe stadig kan komme til svømning.  

• Krigen i Ukraine har sat sine spor i børnehaven med det resultat, at stigende priser har fyldt 

meget i bestyrelsesarbejdet. Der er derfor indgået aftaler for at spare på forskellige varer og 

indhentning af tilbud på nye varmekilder, for at imødekomme disse prisstigninger.  

• Fjernvarmen i Ryde bliver desværre ikke til noget og derfor har Holstebro kommune været 

villige til, at der kan installeres en varmepumpe til efteråret 2023 i børnehaven.  

• Der er sagt farvel til flere medarbejdere (Lea, Mette, Louise og Silje) og velkommen til nye 

(Maiken, Annika og Kathrine). Minimumsnormeringen er fra kommunens side, fremrykket og 

derfor er der ansat en ny pædagog, Nicole, som starter 1/3-2023. Der opfordres til at 

forældrene sikrer en god velkomst af alt nyt personale, så de fra starten føler sig tilpas og 

velkomne på Gården.  

• Der var i august og september uanmeldt tilsyn i børnehaven med gode muligheder for at 

vise, hvordan hverdagen forløber og den efterfølgende rapport var meget positiv. Ved tilsyn 

af legepladsen i efteråret, efter arbejdslørdag, var der få anmærkninger, som løbende vil 

blive udbedret af Lars-pedel.  

• ”Tabulex” blev udskiftet med ”Parent” og det nye kommunikationsredskab lader til at 

fungere godt. 

  

• Rikke takker af for 2 år i bestyrelsen og glæder sig over det gode samarbejde, som hun har 

oplevet både med Gårdens ledelse og den øvrige bestyrelse.  

 

• Nicolaj tilføjer at der d. 20/2-2023 var 4 forskellige udbydere ude i børnehaven og håbet er 

at varmepumpen er installeret og klar til brug d. 1/9-23 – dette er dog uvist om det kan nås, 

vi håber og der gives yderligere info når vi ved mere. 

 

3. Præsentation af regnskabet ved bestyrelsesmedlem Jacob Jepsen, for kasserer Laila Daasbjerg 

• Jacob fortæller at der er kommet nyt regnskabs system siden 2020, derfor vil tallene i det 

nye regnskab se anderledes ud, med anderledes posteringer. 



 

 

• Der er for året 2021 ikke søgt eller modtaget ”covid-midler”, derfor ses en difference fra 

2020. Det var fra 2021 forventet at vi ville se en stigning, og dermed en større udgift på 

strøm og gas i 2022, denne er dog acceptabel med hensyn til de tiltag, som der er gjort bla. 

lån af skolens bus i stedet for leje af en stor bus, udskiftning af lamper til LED, ”nedlukning” 

af skovhytten etc.  

• Alt i alt finder bestyrelsen regnskabet tilfredsstillende særligt med hensyn til de forventede 

prisstigninger. 

 

4. Indkomne forslag 

Ingen indkomne forslag  

 

5. Valg af stemmetællere 

Louise og Jesper 

 

6. Valg til bestyrelsen 

2 på valg: Laila Daasbjerg (modtager genvalg), Rikke Vendelboe (modtager ikke genvalg)  

Opstillere: Laila, Morten, Marie 

Valgt: Laila Daasbjerg (mor til Thilde) og Morten Lund (far til Anker) 

Suppleant: Marie Kragelund (mor til Ebbe og Esther) og Louise Bonde (mor til Jeppe) 

 

7. Valg af revisor 

Sagro er genvalgt 

 

8. Evt.  

• Ros til børnehaven fra forældre.  

• Opfordring til at tilgå børnehavens hjemmeside og se forældretilfredshedsundersøgelsen, 

som i øvrigt var yderst positiv. 

• Der tales lidt om hverdagen i børnehaven og den kommende planlægning – kommer ud til 

forældrene snarest. 

 

 

 

 
 

 

 


